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Årets store kaffeslabbras ble nylig holdt i fri luft i Hommelvik. Det var pensjonistfore
ningens og helsesportslagets formiddagstreff som hadde innbudt kommunale og stat
lige arbeidstakere, bank- og forretningstilsatte, ordfører og distriktslege m.fl., i alt
nærmere 100 personer.
Litt trim og gymnastikk ble det også, og musikk og sang.
Alt foregikk i strålende solskinn, og her er en del kjente fjes å se.

Å
I

I/I//II”
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Bygdebladet
Fotografier som sendes bladet bør ikke
være fargefotos, men i svart/kvitt og
tydelige. Jfr. foto side 9.

Hjertelig takk
for oppmerksomheten i anledning Kris
tin’s konfirmasjon.

Kan og Stein NØrkov
Hjertelig takk
for all oppmerksomhet på konfirma
sjonsdagen. Atle Håvard,

Hildeborg og Arvid Sneisen

Hjertelig takk
for all oppmerksomhet i anledning Sonja
Irene’s konfirmasjon.

Solveig og Ole Dyrvik

Hjertelig takk
for all oppmerksomhet i anledning
Even’s konfirmasjon.

Eli og Villy Valleraunet

Hjertelig takk
for oppmerksomheten i anledning kon
firmasjon. Anne Mette,

Margrethe og AsbjØrn Husa
Hjertelig takk
i anledning konfirmasjonsdagen.

John Thomas,
Manit og Ola Renå

Hjertelig takk
for oppmerksomheten i anledning kon
firmasjonen. Ivar,

Oiiy og Arne Halseih
Takk
Malvik Sykehjem vil med dette få rette
en hjertelig takk for pengene som ble gitt
sykehjemmet etter Sverre Thorshaug’s
begravelse.

Oppmerksomhet
på dagen frabedes. Bortreist.

Julius Vehn

ønsker ingen oppmerksomhet
på dagen min i juni. Bortreist.

Karen Aunemo

Hjertelig takk
for all oppmerksomhet på dagen min.

Magnhild HauI~eber~’

Ledig dagmamma i Hommelvik
Jente 17 år søker jobb i sommer.
TIf. 97 09 86.

Brukt jotulovn
nr. 602 ønskes kjøpt.
Henv. tif. 97 02 94.
Emaljunga
bagvogn og bærebag 81-modell, selges.
TIf. 97 0944.
Brukt Apache 18” guttesykkel
m/3 gear, i meget god stand, selges.
TIf. 97 67 23 etter kl. 15.00.

Fri sp~1 e
FORSKRIFT OM VEDTEKT TIL § 82

I BYGNINGSLOVEN

I medhold av § 4 i bygningsloven av 18. juni 1965 har MiljØvern
departementet den 4. mai 1984 stadfestet vedtak av Malvik kom
munestyre den 4. okt. 1983 om vedtekt til § 82 i bygningsloven.
Den stadfestede vedtekt lyder slik:

1. OppfØring av sportshytter, sommerhus, kolonihagehus o.l.
bygninger som bare er beregnet på å bebos i kortere tidsrom
samt tilhørende uthus tillates ikke oppfØrt innenfor de områder
som i godkjent generalplan er forutsatt nyttet til jordbruks-,
skog- og naturområde.

Det samme gjelder fradeling og bortfesting av tomter for byg
ninger som nevnt, samt vesentlig endring av slik bygning
(f.eks. tilbygg og påbygg).

Før bygningsrådet treffer vedtak i saker etter denne bestem
melse, skal rådet legge saken fram for genralplanutvalget til
uttalelse.

2. Bygninger som nevnt under nr. 1 skal ikke fØres opp nærmere
vassdrag enn 100 m fra strandlinjen målt i horisontalpianet ved
gjennomsnittlig flomvannstand.

3. Forbygninger som er nevnt under pkt. I gjelder foruten byg
ningslovens kap. III og IV og § 65 første ledd og § 68, også
§~ 63, 65, 66, 70, § 74 nr. 2, § 87, 93, 94, 95, 96, 97, 98, 99 og
109, samt kap. XV og XVI.

4. Bygningsrådet kan utferdige nærmere regler om hyttebygging,
jfr. bygningslovens § 74 nr. 2.

5. Når særlige grunner foreligger kan bygningsrådet gjØre unntak
fra bestemmelsene i denne vedtekt.

6. Denne vedtekt trer i kraft straks. Fra samme tidspunkt opp
heves tidligere vedtekt til § 82 i bygningsloven for Malvik
kommune, stadfestet den 7. juli 1971.

Malvik bygningsråd

MÅLERAVLESN ING

På grunn av innfØring av nytt ED.B-system har vi i år blitt
forsinket med utsendelsen av avlesningskortene.
Vi ber derfor våre abonnenter om å returnere svarkortet til oss
omgående.
På forhånd takk.

Malvik Komm. Elverk

FERIEAVLØSER FOR VAKTMESTER

Malvik sykehjem søker ferieavlØser for vaktmester i 4—5 uker
i sommer. Interesserte bes kontakte styrer, telefon 97 00 03
eller 97 01 60 snarest.
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RedaktØr for bladet:
KRISTIAN NYGAARDSVOLD, 7550 Hommelvik — Telefon 97 02 52

KARL CHR. HA (JGEN, Lykkev. l5, 7560 Vikhamar — Telefon 97 73 75

Bestilling av abonnement til utenbygds- og utenlandsboende sendes
Malvik kommunekasse, 7550 Hommelvik, hvor ogsa kontingenten,
kr. 75,— pr. år, innbetales forskuddsvis. Postgironr. 5 92 33 05.

Tiykk: i. Chrisiiansens Boktl3kkeri, 7000 Trondheim - TIf. (07) 52 69 60
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Eiendommen Solvang
Formannskapet behandlet for en tid siden oppussingen av kom
munens eiendom Solvang på Mogjerdet i Hommeivik. Eiendom
men som ble kjøpt for 15—20 år siden har 4 leiligheter og 2 av
disse er blitt oppusset. Det står igjen 2 leiligheter som er i darlig
stand, og den ene av disse har stått ubebodd en tid i påvente om
selve bygningen også skal oppusses.
Formannskapet bad teknisk etat om kostnadsoverslag for istand
setting av hele eiendommen, med forespørsel om dette kunne
deles opp over flere ar. Pa dette grunnlag skulle så formann
skapet vurdere saken.
Kostnadsoversiaget ble så stort som kr. 336.000,—, og bygnings
sjefen tilrådde salg. Det ble antydet at salgssummen kunne bli
stØrre enn kostnadsoverslaget, men saken ble utsatt for nærmere
vurdering.
Eiendommen Solvang somble kjøpt for kr. 170.000,— har ett mai
eiendomsgrunn tilstØtende Folkets Hus. Det har lenge vært pa
tale at det i Hommelvik som på Vikhamar må bygges et sam
funnshus. Folkets Hus er snart 70 år. Det ble oppført av Hommel
vik Arbeiderparti i 1915, og ble i slutten av 1940-åra overtatt av
fagforeninger og partiforeninger idet Fellesorganisasjonen Fol
kets Hus ble stiftet. Senere ble det også adgang for sosïale og
kulturelle foreninger å stå tilsluttet fellesorganisasjon. Mye ved
likeholds- og moderniseringsarbeid er blitt utført av medlemmene
opp gjennom åra og .store beløp er blitt brukt av organisasjonene,
hvortil kommunen i de siste ar har gitt sine tiiskott.
Folkets Hus fyller ikke lenger tidas krav til et forsamiingshus, blir
det hevdet. Det vii nok ennå kunne besta i noen år, men en må
rekne med at det med tida vil bli oppført et kommunalt forsam
iingshus.
At Mogjerdet er det ideelle sted for etforsamlingshus, kan det vei
ikke herske tvil, og da bør ikke eiendommen med sin tilstøtende
tomt til Folkets Hus selges.
Kommunen har kjøpt store utkantomrader til millionbelØp, og da
bør en kunne foreta nødvendig oppussing av sitt eget bolighus,
slik som så mange private huseiere gjØr. Eiendomstomta kan da
beholdes for å komme til nytte som tilleggstomt nar et stØrre
kommunalt samfunnshus blir oppfØrt pa Folkets Hus-tomta.
Kanskje blir det også nødvendig med enda mere tilleggsgrunn.

KIV.

Feiringen av 17. mai
17. mai ble feiret med tilstelninger i
Hommelvik, Mostadmark, Muruvik,
Vikhamar, Hundhamaren og Saksvik,
og i godt sommervær fikk feiringen stor
tilslutning.

I Hommelvik og på Vikhamar gikk
arrangementene på tradisjonell måte et
ter programmene med musikk i gater og
sentrale strøk tidlig om morgenen, og
det var sang, taler for dagen og andre
tilsteininger.

Ved Odd Wullums bauta i Solbakken
i Hommelvik var det bekransning ved
Trond Svingen, det var gudstjeneste i
Hommelvik kirke ved res.kap. Hanne
Hoff og det var bekransning av Johan
Nygaardsvolds bauta og De falnes bauta
med tale av Rolf Harry Korstad.

Etter 17. mai-toget holdt Kåre Halse
tale for dagen ved ungdomsskolen og
om ettermiddagen tilstelninger for bar
na. Om kvelden var det kirkekonsert og
seinere folkefest i Folkets Hus.

I Mostadmark var det 17. mai-tog
med musikk av Hommelvik Juniorkorps
og ved Arnt Sæthers bauta ved Verket
var det bekransning og tale av Øyvind
Østvang.

I Muruvik var det også om ettermid
dagen tilsteininger for barna.

I Ytre Malvik var det gudstjeneste i
Malvik kirke ved sokneprest Kjell
Fosse, 17. mai-tog og barneprogram
med filmframsyning, tryllekunstner
m.m. Seinere på dagen var det fest-
program med bl.a. dansere fra Ånge og
ungdomsiaget Vidar. Talen for dagen
ble holdt av Thorleif Bratvold.

På Hundhamaren var det også 17.
mai-tog og på Saksvik skole barnetilstel
ning med forskjellige Jeiker.

Om kvelden var det folkefest i sam
funnshuset på Vikhamar.

DUGNAD I FJÆRA
tirsdag 5. juni kl. 18.00.

Til alle brukere av Hommel
vik-fjæra:
Bli med på den årlige rydde-
aksjon.
Ta med rive, spade og kaffe.

Sentrum Vel

VELKOMMEN

til mØte på Forbord bedehus
tirsdag 5. juni -84 kl. 19.30.
Kjell Fosse blir med.

Malvik lndremisjon.sjorening
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Jervskogen skisenter
Formannskapet har tidligere gitt Hom

melvik Idrettslags skigruppe rett til å
disponere det trevirket som hogges i
traséen for skibakke og lyslØype og at
nettobelØpet for drifta, ca. kr. 15.000,—

blir å betrakte som direkte kommunalt
tilskudd til anlegget.

Kvantum tømmer var beregnet til ca.
150 kubikkmeter, men ved avsluttet av
virknig ble det til ca. 100 kubikk.

Komitéen for utbyggingen av skisen
tret har nå sØkt om å få disponere det
tømmer som hogges i kraftlinjen som
skal føre fram til skianlegget, anslagsvis
50 kubikkmeter.

Dette er innvilget av formannskapet
etter forslag fra skogstyret.

TV-aksjonen Amnesty 1984
TV-aksjonen i 1984 er tildelt men

neskerettighetsorganisasjonen Amnesty
International og aksjonsdagen blir søn
dag 28. oktober.

Formannskapet har oppnevnt denne
innsamlingskomitéen:

Thorleif Bratvold, formann, Oddny
Leirvik og Sverre Pettersen, alle Hom
melvik, Randi Haugen, Mostadmark,
Knut Ramstad. Muruvik, Randi Kris
tiansen, Vikhamar og Laila TØndel,
I-Iundhamaren.

5.divisjons fotbalikampe
5/6

12/6
12/6
18/6
21/6
25/6
26/6
29/6
2/7
8/8

10/8
13/8
14/8
20/8
21/8
27/8 Astor — Malvik
29/8 Nidelv — Malvik

3/9 Hommelvik — Malvik
10/9 Sverresborg — Hommelvik
11/9 Malvik — Vikvarvet
17/9 Heimdal — Malvik
18/9 Hommelvik — Nardo
29/9 Selsbakk — Hommelvik
29/9 Malvik — NTHI

Reguleringssak med forviklinger
For Modalen i Hommelvik

Bygningsrådet har for tredje gang behandlet en søknad om reguleringsendring for
Modalen i Hommelvik, og etter tidligere avslag gjorde bygningsrådet nå dette
vedtaket: Bygningsrådet vedtar i henhold til bygningslovens § 27 forslag til regu
leringsendring med reguleringsbestemmelser for Modalen — innregulering av bolig-
tomter på eiendommen Stokkbakken, siste gang revidert 23.11.1983. Forslaget
oversendes kommunestyret for videre behandling.

Før dette har foruten bygningsrådet også formannskapet, kommunestyret, gene
ralplanutvalget, velforeningen, landbruksmyndighetene, trafikksikkerhetsutvalget.
vegvesenet og fylkeskommunen behandlet saken flere ganger.

Sakens begynnelse er en søknad om å få oppføre bolighus på ei tomt av eien
dommen Stokkbakken som er regulert til jordbruk, og søknaden var tilrådd av
grunneieren. Søknaden ble avvist med den begrunnelse at det ikke er riktig å
utskille ei tomt uten at det er en plan for området. Dette vedtaket skjedde etter at
både generalplanutvalget og landbruksmyndighetene tilrådde at hele området ble
omregulert til boligformål.

Grunneieren la da fram forslag til reguleringsendring og forslaget ble lagt ut til
offentlig ettersyn sommeren 1983. Det innkom protester fra naboene, som førte til
at planen av bygningsrådet ble så mye endret at den på nytt ble utlagt til ettersyn.
På nytt ble det protestert av 14 naboer som ønsket å beholde det nærmiljØ som de
nå har, og de mente at den ene tomta som det er sØkt om fradeling for måtte kunne
plasseres uten at det er til hinder for framtidig drift av jorda. De som protesterte
viste til at reguleringsendringen ville medføre enda større trafikktetthet på denne
strekningen av Selbuvegen.

Den foreslåtte reguleringsendring omfattet Il mål med Il nye bolighus.
Tomtesøkeren hadde opplyst at det er gått 8 år siden første søknad om fradeling

av byggetomt, og at han ville bli meget takknemlig om det kunne la seg ordne åfå
bygget eget hus. Kommunens kvern maler som kjent langsomt, men kommunestyret
vedtok nå i sitt siste møte enstemmig bygningsrådets reguleringsforslag.

Flyktningehjelpen i kommunen

For et par år siden vedtok kommunestyret å motta 20 vietnamesiske båtflykt
ninger. Av disse er det hittil kommet 7 til kommunen og Statens Flyktningesekre
tariat har foreslått ny kvote på 10 for 1984 med mulighet for at mottaket forskyves
til 1985. En av vietnameserne har fått godkjent innreise for 5 familiemedlemmer,
men når disse eventuelt kan komme er ikke klarlagt.

Av de som nå er i kommunen går ~ i grunnskolen, 2 i videregående skole i
Trondheim og i i Stjørdal, mens i har vært i deltidsarbeid ved en kafé i Hommelvik.

Formannskapet har godkjent plan- og byggekomitéens opplegg til bygging av
flyktningeboliger på Nesset. Anslagsvis kostnad er kr. 1.237.100,—, men dette skal
behandles på nytt med tillegg for råtomtpris og opparbeides veg, vann og kloakk.
Flyktningehjelpens utgifter dekkes av statstilskott.

Vietnameserne har hatt god støtte i den katolske kirke i Trondheim, men deres
kontakt med lokalbefolkningen har ikke vært så god. Flyktningene selv er lite
interessert i å ta noe initiativ, men de har gitt uttrykk for at de ikke opplever sin
relative isolasjon i Hommelvik som noe problem.

Kommunens dumpingklage ble forkastet

Kommunen klaget som kjent over at det ble gitt tillatelse til Jernbeton A/S for
dumping av 585.000 kubikkmeter muddermasse i sjøen ved Muruvik. Massen skulle
tas i forbindelse med etablering av tørrdokk på Sutterøleiret i Stjørdal.

I klagen ble det hevdet at reglene for dumping ikke var fulgt, og det ble krevd at
Statens Forurensningstilsyn skulle sørge for at det blir ordnet nødvendig kontroll
med dumpingen.

Statens Forurensningstilsyn har svart at saken ble behandlet på et mØte i
Trondheim og at dumpingen fikk tilslutning fra alle berørte parter, og kommunen
var representanter med ordføreren og kommuneingeniØren.

Statens Forurensningstilsyn finner at reglene for dumping er fulgt og at ulemper
for de ulike brukerinteresser er tilstrekkelig vurdert. Det finner derfor at klagen må
foi kastes og at tillatelsen opprettholdes.

Sommertur
Hommelvik Arbeiderkvinnegrup
pes sommertur blir i ar heldags
tur til Steinkjer og omegn torsdag
14. juni.
Påmelding innen 7. juni på «Fruk
ten». TurÅomjreen

Malvik — Hommelvik
Hommelvik — Sverresborg
Vikvarvet — Malvik
Malvik — Heimdal
Nardo — Hommelvik
NTHI — Malvik
Hommelvik — Selsbakk
Hommelvik — NTHI
Malvik — Nardo
Seisbakk — Malvik
Nidelv — Hommelvik
Heimdal — Hommelvik
Astor — Malvik
Malvik — Sverresborg
Hommelvik — Vikvarvet
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DET GAMLE BILDET

Her ser vi en del unge menn som trakket på steingolv fra kl. 05.30 til kl. 14.30 hver arbeidsdag i underetasjen i
Samvirkelagets bakeri Moan-E i Hommelvik.

Foruten baking av alle slags brød og kaker utfoldet de seg verbalt i politiske diskusjoner som ikke sjelden hørtes
lange veger. Det hendte også at forbipasserende i «Freningsbakken» tok del i diskusjonen — ja, hvem kunne det
være? Jo, her hadde en et vidt spektrum av jernbanefolk, sjauere, plankebærere, skolefolk — og arbeidsledige som
var akkurat som bakerne, politisk engasjert.

Bakerne er fra venstre: Sigfred DahI, som i sin tid var radiobygger og reparatør på fritid, eminent bridgespiller og
konkurrent med «Barbissen ». Oskar Eriksen sen., som egentlig var konditor og hans kaker var ikke bare gode, men
også kunstferdig utført da han var en flink kunstmaler.

Paul Blomsø, friluftsmenneske pa sin hals og en god fisker, Peter Sletaune, som var bakermester og pa fritid drev
han med IOGT-arbeid, skulket aldri en sangøvelse i mannskoret, formann i skolestyret i mange år og frilufts
menneske.

Nederli, som hadde foto som hobby og helt til høyre Ola Sneisen, som var fyrbøter og med idrett som hobby, da
spesielt fotball.

Alle er nå gått bort. Det var en fin arbeidsgjeng bakeran på Freninga~.
Tekst og foto av utflyttet hommelviking Børge Sletaune, Asker.

Hommeivik skolekor
skal delta ved den «7. internationale
barne- og ungdomskorfestivalen i
Oslo 2.—3. juni -84. Til denne festi
valen er det i alt påmeldt over 40
kor fra inn- og utland.

Et finsk kor med det klingende
navnet KIIMINGIN KIURUT fra
Kiiminki skal gjeste Hommelvik
tirsdag 5. juni. De ankommer man
dag kveld og drar videre onsdag
morgen.

Vi skal i samme forbindelse arran
gere konsert tirsdag 5. juni kl. 19.00
hvor vi Ønsker alle velkommen til å
høre gjestekoret som ialt består av
60 kormedlemmer. I sitt hjemland er
de kjent bl.a. gjennom plater og kas
setter. Foruten dette koret medv.ir

ker Malvik skolekor og Hommelvik
skolekor.

Det blir fri entré, loddsalg og res
taurant.

Viser til egen annonse i bygde-
bladet om konserten.

Rydding pa Flatholmen
Styret

Alle brukere av Flatholmen bes
møte opp tirsdag kveld fØr pinse,
altså 5. juni.

Vi rydder Flatholmen for somme
ren.

Ta med redskap og hjelp til store
og små. Muruvik Vel

Trebåt, 17 fot lang
med 5 hk. motor til salgs.
Henv. tlf. 97 72 72.

Trekning
Hommelvik Røde Kors Be.sØLstjene.ste~s

medleim utlodning.

Spekeskinke: Hvit A nr. 24:
Østvang.

Spekeskinke: Rosa B nr. 42:
Kan M. Øvre.

Besøkstjenesten

i.

/

—

Malvik Husflidslag
holder medlemsmØte i Ytre
Malvik Samfunnshus den 13.
juni kl. 19.30.
Temaet denne gang blir sann
synligvis neverarbeide.
Kaffespleis og utlodning.

Styre!
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Soluret på gamle Vollavollen
Av gamle minnesmerker er det mange, men jeg tror ikke det finnes noen som er

mere særegen enn soluret på Vollamarka.
Først må jeg prøve å gi en orientering om hvor gamle Vollavollen ligger. Den er

omtrent rett i Øst for den nåværende Vollavollen, ikke så langt fra toppen av
Vollahaugen. Når vollen ble bygd er det bare historien som kan svare på, men den
er helt sikkert meget gammel. Når den ble nedlagt er det også vanskelig å ha noen
sikker formening om. Kanskje det kan ha sammenheng med at Vollagården ble
delt i to bruk, og at det av den grunn ble bruk for en stØrre setervoll.

Men tilbake til soluret. Det er risset inn i et svaberg på venstre side av vollen.
Grunnmaterialet i berget er grå skifer, men den er så løs at en kan risse i den med
en skarp gjenstand. Uret har en diameter på ca. 30 cm.

Jeg kan huske da vi var på gammelvollen i 1920-åra. Da lå det en pinne der for
å settes inn i sentrum på urskiva. I svaberget som soluret er risset inn i, er det
også risset inn en del årstall, men tidens tann har tæret så de nå er vanskelig å
tyde.

Hvem er det så som er mester for dette soluret? Ja, det tier historien om, men
mest trolig er det vel gjetere som var på setervollen. I gammel tid, da det ikke var
mekaniske instrumenter for å bestemme tiden på dagen, hadde de ingen annen
måte å finne ut dette på enn ved å merke seg hvor sola sto på himmelen. Det
kunne være faste merker i vindusåpningene og forskjellige andre faste punkter.
Heime hos oss var Vollahaugen et solmerke. Når sola sto over den var klokka 12
på middag.

I bygda har vi også for eksempel Nonshaugen. Navnet gir et tydelig pek om
hva den har fått navn etter. Hvilken gård som hadde Nonshaugen som nonsmerke,
vet vi ikke, men det må være en som har den i sør-vestlig retning.

Soluret angav bare dØgnets tider i timer. Minutter og sekunder var det ikke så
nøye med. «Det var i den tida da folk ha tid te å låvvå som folk.»

HUSMANNSPLASSEN

Graset veks og slitet glømmes Tekst/foto: Bjørn Rygh
dem som sleit er borte- nå,
men på husmannsplassen gjømmes
minner å ta vare pa.

Sla deg ned a prøv a ane
hvordan livet var for dem,
som i livets lange bane
kjempa derfor hus og hjem.

Sild og graur og lite ainna
einast kua «sina» stØtt,
itjnå rart dem var! forbainna
og at mange vi/la flØtt.

Ryggen l~rçûktes, haret ~ana
pa de gamle som var! aU.
GiAt og ~juhdom ingen .shana,
tyngste bahken ble .sa bratt.

Na hvile mang en .sliten nava
der vi alle hjem en gang.
Dem levd itj livet med ci sa~a.
hus rnann.sdagen den var lang.

SKYTING
Sin Landsem vant som kjent 4 gull

medaljer i N.M. på Voss i miniatyr- og
luftgeværskyting, og vi bringer nå resul
tatene:

Luftgevær 10 meter, junior, 40 skudd
I. Sin Landsem, Hommelvik 384 p.
2. Sara Hovland, Hamar 380 p.
3. Line Holt. Kongsvinger 378 p.

Luftgevær 10 meter, senior, 40 skudd
1. Sin Landsem, Hommelvik 387 p.
2. Line Holt, Kongsvinger 379 p.
3. Anne Jeppesen, V. Bærum 377 p.

Miniatyr 15 m., junior 45 sk. 30 sk.
I. Sin Landsem,

Hommelvik 439 p. 291 p
2. Bente Andersen,

Krappfors 437 p. 289 p.
3. Mai Olsen, Rælingen 435 p. 290 p.
Il. Rigmor Solvik,

Hommelvik 406 p. 269 p

Miniatyr 15 m., senior 45 sk. 30 sk
I. Sin Landsem,

J.V. Hommelvik 454 p. 297 p.
2. Anne Jeppesen,

V. Bærum 441 p. 294 p.
3. Sara Hovland,

Hamar 440 p. 293 p.
11. Helen Haugen,

1-lommelvik 429 p. 287 p.
19. Rigmor Solvik,

Hommelvik 416 p. 378 p.

Hommelvik Miniatyrskytterlag takker
Hommelvik Bruk, Malvik Sparebank og
NMJF for den støtte vi fikk til reise- og
opphold i N.M. på Voss.

Gar vi tur da kan vi farra
der dem sleit i trange kar.
Dem håpa vel på da’n i marra
slik som det i visa star.

Nå våres det rundt gamle tufter,
ta deg tid å slå deg ned
en sommerkveld mens blomster dufter.
Slites adel, kvil i fred.
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Ordet fritt
Kulturhus/
Huskultur

Av overskriften ser alle hva dette
vil dreie seg om. Nemlig hus. Og
ikke et hvilket som helst hus, nei,
forsamlingshus i Vika er teamet.

Det ærverdige Folkets Hus står nå
foran store forandringer, hvis Mai
vik kommune er villig til å satse på
det som et framtidig samfunnshus.

Den Økonomiske driften av Huset
er i dag basert på medlemsorganisa
sjoner og offentlig støtte, ‘en ting
som viser seg ikke å være holdbart.

Av den grunn må alle medlemmer
og brukere av Folkets Hus stille som
krav til kommunen at den overtar
driften og finansieringen av det
«nye» Folkets Hus.

Alle vel-foreningene og partilage
ne må samtidig ha krav på lokaler
for lagring av materiell. Arbeider
lagene i Hommelvik må også på
grunn av sin innsats gjennom driften
av Huset opp gjennom tida bli tildelt
et rom som kan brukes til styre!
komitémØter o.l.

Vår parole må derfor bli: Bygg et
nytt samfunnshus i Vika.

Nei til porno
Pornografien har Økt i omfang de

siste årene. Pornografien gir et tvil
somt syn på kjærlighet og seksualliv.
Den er blitt mer og mer preget av
vold i gjennom blader og bøker, fil
mer og ikke minst video-kassetter.
Dette har ført til stadige overgrep
mot kvinner og barn. Det er blitt en
krenkelse av menneskevedet. Vi
kan ikke godta at trykkefriheten ut
nyttes gjennom voldelig porno med
bade barn og dyr.

Hommelvik AUF vil derfor gi sin
støtte til det arbeid som nå er i gang
mot pornôgrafi.

Hommelvik AUF oppfordrer de
lokale salgssteder til a avstå fra salg!
utleie av pornografiske materialer
som vi vet finnes her i vår kom
mune.

Vi oppfordrer andre lag og fore
ninger til å arbeide aktivt mot ut
bredelse av pornografi.

Hommelvik AUF

Ulvetider
Jeg leste med interesse «Fra en

ulvetid» i Bygdebladet. Vår farfars
bror, Svend f. 1833, som hadde et
ualminnelig godt minne, fortalte
mange historier fra denne tid. Det
var vanlig at ulven lå og ulte rundt
husene her om vinterkveldene. En
kveld tok de gårdshunden.

Han fortalte at det en kald vinter-
morgen kom oppimot 30 ulver like
forbi husene her og drog videre forbi
nabogårdene. Her kom en mann den
motsatte vegen, men han kom seg
forbi dem med livet i behold. Han
fortalte også at ulven forsvant etter
hvert i 60-70 åra. Etter den tid
streifet bare enkelte dyr omkring.

John Gjerva~

AUF-hytta på
Jervskogen

AUF’s lagshytte som står på Jerv
skogen var en gang en «tyskerbrak
ke» som sto ved Folkets Hus i Vika.

Brakka ble kjØpt i 1945 og kjøpe
summen var kr. 410,—. Det var
Framlaget og arbeiderungdomslaget
som finansierte dette, og med vel
vilje fra kommunen fikk ungdoms-
laget kjøpt tomt på kommunens
eiendom på Jervskogen. I 1947 ble

FiFo hytta reist og gjort slik i stand at den
kunne tas i bruk.

Arbeidet med hytta har pågått helt
fram til i dag, og takket være en bra
arbeidsinnsats fra medlemmenes si
de har ungdomslaget fått et utfarts
sted.

Som en kuriositet kan nevnes at
ungdomslaget har mottatt diplom fra
Ungdommens Arbeidstiltak for sitt
arbeid med oppfØring av hytta. Men
som sagt innledningsvis er lagshytta
en «tyskerbrakke» fra krigens dager,
og den begynner å bli merket av
«tidens tann». Den rent konstruk
sjonsmessige løsningen av bygnin
gen er heller ikke av de beste.

Pa 1970-tallet begynte kommunen
a ta ut grus på Jervskogen. Skogen
bak hytta ble hogget ned, og i stedet
for mose og lyng fikk vi sand og
grus. Kommunen har tatt ut så store
mengder at deler av hyttetomta har
rast ut.

Hommelvik AUF har behov for
en lagshytte hvor vi kan ha kurs,
fester og kort sagt trivelige kame
ratslige samvær, men for at vi skal
ha det trivelig ma vi ogsa ha trivelige

omgivelser og ikke sand og grus
hauger. Standarden på selve hytta
spiller også en viktig rolle, som iso
lasjon i golv, tak og vegger.

Disse minstekravene er ikke opp
fylt slik situasjonen er i dag. Jeg ser
det derfor som en stor oppgave for
Hommelvik AUF i året som kom
mer å arbeide for å skaffe ny tomt og
ny lagshytte.

Torgrim

Hommelvik
folkeakademi

Eldresentret Vikhammer Vestre
har en håndskrevet avis som heter
«FjordglØtt» på sine møter, og der
har vi sakset dette av en samtale
med AsbjØrn Haug:

Er det noe du minnes med glede?
Ja, det var mange flinke folk som

reiste rundt og underholdt på for
skjellig vis. En av dem jeg husker
godt var Geburg Aasland. Han var
egentlig organist, hadde en god
sangstemme og framfor alt var han
en god kåsør. Han var blind og ble
geleidet til Losjelokalet i Hommel
vik av gamle Johan Fjeseth.

Geburg Aasland var særlig kjent
for sine mange «gullkorn» fra hver
dagslivet. Jeg kan huske han sa fØl
gende om radioen, som da var kom
met: Det fineste ved radioen er at
det går an å slå den av.

Nå er det ikke noe folkeakademi
lenger. Et beløp som Hommelvik
folkeakademi ikke fikk brukt, er blitt
levert over til kulturstyret til videre
bruk. Dette er vel det siste vi får
høre fra den fØr så viktige kultur-
institusjonen.

Sommerens hagelagstur
Sommerturen vil i ar gå til Kristian

sund N. Den er fastlagt til lørdag 16.
juni, og som vanlig starter vi fra Muru
vik presis kl. 8.00. Deltakerne vil bli tatt
opp langs E6 til SjØlyst. Første stopp
blir pa Skjei hvor vi drikker formiddags
kaffe. Middagen inntar vi i Kristiansund.

Tilbaketuren vil gå over Vinje~ra.
HemnekjØlen og videre til Malvik.

Bussbilletten vil koste kr. 120. pr.
person, inkl. ferjebilletter.

Bindende pamelding innen 10. juni til
Rekkebo, tlf. 97 61 63 eller Moum. tif.
97 10 12.

Turnemnda
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I Bygdebladet hadde vi nylig en artik
kel om tidligere ulvetider her i landet, og
med en del ulvehistorier fra Mostad
mark, skrevet av JØrgen Wehn.

Vi har også fått et innlegg fra John
Gjervan om ulv ved Gjervan for 60—70
år siden. Etter den tid streifet bare en
kelte dyr omkring, skriver han. Og det
har han vel rett i.

like fØr Stordalen. Den løp foran skole-
bussen om lag 500 meter nedover Stor-
dalen. Den forsøkte en gang å komme
bort fra vegen, men ble stoppet av et
nettinggjerde. Så løp den videre før den
tok av gammelvegen til høyre i retning
Grindbakken og et boligfelt, like fØr den
møtte en del skolebarn som skulle være
med skolebussen.

I radioen fortalte buss-sjåfør Kåre
Nybrodahl på forespørsel at det ikke var
noen hund, men en ulv som lØp foran
bussen. Han var sikker i sin sak og sa at
han så forskjell på hund og ulv.

Ragna Grindbak på Grindbakken for
talt at hun hadde sett et stort dyr som
forsvant inn i skogen, og det var ikke tvil
hos henne at det måtte være ulv. Ellen
Østeraas var blant de mange som så
ulven når den løp forbi boligfeltet, og
hun har fortalt at det var rent uhyggelig
da ulven ga fra seg et ul før den forsvant.

Stein Svedahl på gården Halden er en
av de største saueiere i kommunen. Han
har nå voktet sauene sine med gevær i
handa, og selv om ulven er fredet ville
han skyte den dersom den skulle angripe
sauene. Det er nå slutt på beite heime på
gården, og da blir det verre når sauene
skal slippes på skogen, men jeg avler
ikke sau til ulvemat, så jeg skyter ulven,
har han sagt.

Liv Storvik så ulven om morgenen ute
på gårdsplassen. Hun trodde først at det
var en hund, men så kom hun til at det
måtte være en ulv. Den var grå i pelsen
og litt større enn en schæfer, og den
forsvant oppover mot fylkesvegen. Det
var ikke så lenge før skolebussen skulle
komme, og den skulle hennes sønn på 12
år være med.

Kan Fossli har fortalt at de nesten
hver morgen i vinter hadde sett 3 rådyr
komme ut fra skogen, gått over vegen og
ut på jordene og nedover dalen. Dagen
etter var det bare to, og de virket for-
skremt og urolig fØr de igjen gikk inn i
skogen.

At ulven har vakt oppstyr blant folk er
sikkert, men hittil har en ikke sett mere
til den. Det er tatt avtrykk av fotefar.
men forskere kan ikke med sikkerhet si
om de stammer fra ulv. Hvis det er ulv
kan det være en av de to ulver som brøt
ut fra en ulvefiokk i Värmland og er
kommet til Trøndelag, og da ferdes den
vel nå på andre jaktmarker.

Ulven er ikke farlig, sier en vilt
forsker. Den er sky og forsiktig. Hvis jeg
møtte en ulv ville jeg bli stående og
betrakte den. Det er et sjeld~nt syn, sier
han.

Ja, slik kan det også sies, men oppe i
Åsgårdene og ved Grindbakken har noen
gått med gevær når de har vært i skogen.
Seinere har det gått rykter om at ulven
har vært i Lånke.

Ulven som kom og forsvant igjen

4~ i~i ~
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Etter at de to skrev dette, har vii radio
hørt og i avisene lest store oppslag om at
en ulv er blitt sett i Klæbu og nå sist en i
nærheten av Hommelvik.

En dag Kåre Nybrodahl kjørte skole-
bussen fra Mostadmark til Hommelvik
fikk han og skolebarna til deres for
skrekkelse se en ulv komme opp fra
Storvik-jordene og opp til fylkesvegen

Bibliotekenes åpningstider i sommer:
Hommelvik: Juni og august tirsdag kl. 13.00 — 18.00

torsdag kl. 10.00— 15.45
fredag kl. 12.30— 15.45

Juli stengt.

Vikhamar: Juni og august mandag kl. 13.00 — 18.00
onsdag kl. 10.00 — 16.00
fredag kl. 09.00— 11.30

Juli stengt.

Mostadmark: Juni og august torsdag kl. 17.00 — 20.00
Juli stengt.

KONSERT
holdes i Idrettsbygget v/Hommelvik ungdomsskole

tirsdag 5. juni kl. 19.00.

i anledning besøk av det finske koret KIIMINGIN KIURUT

Ellers medvirker: Malvik skolekor, Ranheim Skolekor,
Hommelvik skolekor og Aspirantene.

Fri entré. Loddsalg. Restaurant.
Arr.: HOMMELVIK SKOLEKOR

VIKHAMAR SKOLE -~

Foreninger, lag og organisasjoner som Ønsker å leie rom ved
Vikhamar skole skoleåret 1984/85, bes vennligst sende skriftlig
sØknad til skolen tirsdag 10. juni d.å. Oppgi hvor mange rom
som Ønskes, likeledes til hvilke dager.

Vikhamar skole. 10.05. 1984.
Thorleij Bratvold

rektor
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Utflytterhi/sen
Vi har fått brev fra Arnùlf Undhjem, utflyttet hom

melviking til Hammerfest for en god del år siden. Nå
er han på ferietur til sin bror i Sacramento i California
i Amerika.

Hans bror, Lyder Undhjem, flyktet til Sverige under
krigen. Der ble han gift og bodde der en del år også
etter krigen. Så reiste han til USA hvor han har drevet
et eget verksted, men nå er han pensjonist og han er
abonnent på Bygdebladet.

Arnulf Undhjem som også er pensjonist og noen år
eldre, forteller at de på ferieturen har reist opp og ned
vestkysten av Amerika, og der har det vært mange
severdigheter.

Og nå sender de begge sine hilsener til alle kjente.

“4
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Arnulf og Lyder Undhjem

Hommelvik I.L. ‘s damelag ble i år seriemestre
i 6.div. håndball, og rykker dermed opp 5.div.
fra høsten.
Bildet viser i 1.rekke fra venstre: Marit Gren-
dal, Lise Elvedal, Astrid Merete Berg, Torill
Eriksen, Kristin Dybvad. — 2.rekke fra v.:
Laila Fossum, Marit Bakke, Lisa Berg, Grete
Hofstad og Karl Landsem.

Malvik telefonkontakt
Den kommunale telefonkontakt for

eldre og enslige har holdt konstitueren
de møte og valgt disse til Arbeidsutvalg:
Anny Haugen, Hanne Hoff, Magnhild
Nygaardsvold, Åse Berg, Anne Lise
SjØholt og Henry RØsæg.

Tillitsvalgte er Marie Louise Petter
sen, Hommelvik og AsbjØrn Haug, MaI
vik.

Sommer-turen går i år til Stor-hen
mandag 18. juni. Det blir kafferast på
Pedersens Kafe i Meråker, butikkrunde
på Storlien og middag på Storvallan.

Malvik Arbeiderlag
Etter årsmøtet i 1984 består styret av:
Arne Hammer, leder
OddbjØrg Berg, nestleder
Jan Stokdahl, sekretær
Arne SjØtrØ, kasserer
Målfrid Vikhammermo, styremedlem.

Idrettsmerket
Prøver avhôldes på Vikhamar hver mandag f.o.m. 4 6 t.o.m. 9 7 unntatt mandag
11/6. Alle dager starter prøvene kl. 18.00.

Frelsesarmeen i Hommelvik
Innvielsesfest i vårt nyoppussede lokale onsdag 6. juni kl. 19.00.
Major EngØy med frue deltar og Hjemmeforbundets strengemusikk.
Alle hjertelig velkommen.

HEIMEVERNET
Malvik HV-område har Øvelse i tiden 4.—8.6.84. Om kvelden den 4.
og natt til 5.6.84 vil det bli skutt med lØsammunisjon flere steder i
Malvik og til dels i tettbebyggelsene.
Dette til underretning. Omradesjefen

Familiesti i Høyby’n
Malvik Jeger og Fisker-forening arrangerer familiesti søndag 3. juni
kl. 12.00 i HØyby’n.
Det er bilveg helt fram til HØybytrøa og det er restaurant hele
dagen.

M.J. & F.
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69. PENSJONISTEN
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Sigrid Risan er 77 år og datter av tidligere lærer Berg i Hommelvik.
Etter å ha gjennomgått Birkeland ungdomsskole og sykepleieskole og læreår ved Ullevål Sykehus i
Oslo arbeidet hun en kort tid ved Hommelvik Sykepleieforening.
Hun ble gift med Bjarne Risan fra Frosta som av Det Norske Misjonsselskap skulle reise til Madagaskar
som misjonsprest. Hun fulgte sin mann, først til Paris for å lære litt nødvendig fransk, og derfra til
Madagaskar hvor de kom i november 1937, til hovedstaden Tananarive.
Der begynte de å lære et nytt språk, gassisk, som også var nødvendig for deres virksomhet, men bare
en måned etter ble hennes mann angrepet av malaria. Han døde straks etter og ble begravet der.
Det var et hardt slag for henne, men hun fikk mere enn noen gang bruk for sin sykepleielærdom og ble
husmor ved en barneskole, foruten at hun reiste mye omkring til misjonsselskapets kvinneforeninger.
Så kom 2. verdenskrig. Den ble også merkbar på Madagaskar, som hørte inn under Frankrike.
Forbindelsen med Norge ble brutt, bare noen ta og korte meldinger som livstegn gjennom Røde Kors. Sa
skrev hun til statsminister Nygaardsvold i den norske regjering i London. Brevet kom fram og hun fikk
svarbrev med en del opplysninger fra Norge og Hommelvik samt en pakke med norske bøker som
også var kjærkommen.
Sigrid Risan fortsatte sin virksomhet til hun høsten 1946 kom tilbake til Norge.
I noen år arbeidet hun ved Misjonsbibelskolen på Stjørdal og reiste også rundt til misjonsforeninger og
holdt taler. 11958 reiste hun på nytt til Madagaskar og ble der til 1963. Hun kom heim, og gjenopptok
sin reisevirksomhet med taler og opplysninger om misjonsarbeid på Madagaskar. Seinere er det så
blitt pensjonisttilværelse i Hommelvik.

K.N.
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Vi som vokste opp i Vika
Den urflyttede hommelviking Kåre Halse, na rektor i Trondheim, hadde for en del år siden en artikkelserie

med overstående tittel i Arbeider-Avisa.
Med hans tillatelse skal vi gjengi disse artiklene som begynner i 1930-åra, men først skal vi gå litt lenger

tilbake til våre egne minner fra Vika fØr denne tida.

Vi som vokste opp i Vika i årene
under den 1. verdenskrig husker grov
brødet med kvaltett som vi da spiste.
og de fleste husker vel også oljelampene
som var i bruk. Bare i sentrumsstrØket
Mogjerdet og noen få andre steder var
det elektrisk lys.

Det var Reidar Jenssen, eieren av
Halstad gård og elektrisitetsverk, som
anJa elektrisitetsforsyning til Hommel
vik Verft og StØperi og bebyggelsen ved
Sollihaugen og fram til Mogjerdet, som
da ble bebygget. Ellers brann oljelam
pene fram til 1921 da det kommunale
kraftanlegg kom i gang.

Høsten 1914, etter at den I. verdens
krig brøt ut, kom den tyske hjelpekrys
seren «Berlin» på 17.300 tonn til Vika
med flere hundre tyskere som søkte
havn her for å unngå å bli torpedert av
engelskmennene i åpen sjø. «Berlin»

med mannskap på 450 kom først til
Trondheim og derfra til Vika for å bli
internert.

Tyskerne ble bevoktet av norsk mili
tær på nøytralitetsvakt, men de hadde
en ganske fri tilværelse mens de var her.
Det var noen som rømte, men de ble
fanget og ført tilbake. Noen fikk familier
hit, og andre skaffet seg familie ved å
gifte seg med norske og fortsatte å bo
her etter krigen.

På øvre Markagjerdet ble det leid et
areal til Øvelsesplass for de norske sol
datene, men den ble også brukt til fot
balltrening og annen idrett, også for

tyskerne. De fikk bruke plassen om for
middagene, militæret om ettermiddage
ne og så sto plassen til rådighet for
hommelvikingene om kveldene.

Det var mange gode fotballspillere
ombord i «Berlin», og om søndagene ble
det spilt fotballkamper mellom tyske lag
for mange tilskuere. Særlig var en sen
terløper meget god, og han gikk under
navnet «Berlins beste», men så ble
«Berlin» flytta til Åsenfjorden etter å ha
vært i Vika i 3 år.

Folkets Hus i Vika ble oppført i 1915,
i ei tid da befolkningen var politisk delt.
Den ene del soknet til Arbeiderforenin
gens gamle forsamlingshus, som seinere
ble Idrettens Hus, og den andre del til
det nye Folkets Hus som ble innviet om
høsten i 1915 med en ildnende tale av
Martin Tranmæl.

FRI-IDRETT:
Holmenkolistafetten

Hommelvik Idrettslag deltok også i år i den store Holmenkollstafetten i Oslo.
Laget plasserte seg nr. 17 i klasse 2 med tida 50,43 som er 1,25 bedre enn tida i fjor
da laget ble nr. 38.

Med sin tid i år ville laget blitt nr. 19 i eliteklassen.
De som deltok var: Stein Bakken, Roger BjØrkli, Magnus Grendahl, Jarle Renå,

Johan Bjørnstad, Jens Jenssen, Morten Bostad. Ole B. Øwre, Frank BjØrkli. Geir
Reberg, Sverre Ness, Hans Olav Ness, Geir Fillingsnes, Knut Erling Flataker og
Knut Skjetne.

Olav-stafetten
I Olav-stafetten i Trondheim ble Hommelvik ldrettslag nr. 5 i eliteklassen etter
Minerva, BUL, Oslo. Heimdal og Strindheim.

5.divisjon
NTHI — Hommelvik I— I
Nardo — Malvik I— I
Malvik — Seisbakk
Hommelvik — Nidelv 4—()
Vikvarvet — Hommelvik 3—2
Sverresborg — Malvik 0— I
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Av K.N.
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Konfirmasjoner
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Dette er årets konfirmanter, i alt 141. På øverste bilde konfirmantene i Hommelvik, og
på de to nederste bilder konfirmantene fra Saksvik og ellers fra Ytre Malvik.


